
Subject: Относно: Изменение и допълнение на Наредбата за прием на деца в общинските 
детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична 
община,

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов -  заместник-кмет на Столична община 

Здравейте,
Пиша Ви относно уседналостта в ДГ и ясли на територията на Столична община.
Имам следния казус:
Имам дете родено, юли 2018г. Следващта година трябва да кандидатства за 1-ва 
градинска група в район Триадица. На адреса в района сме от май 2018г. Възможно е, 
следващата година да нямаме Зг в посочения район и съответно детето ми да не получи 
максимален брой точки за ДГ. Смятам, че това е абсолютно недопустимо, след като 
реално няма Зг. от раждането му.
Също така, трябва да има уседналост за време на територията на Столична община, а 
не по райони, както е предвидено.
Пример:
Аз съм родена в гр. София, мъжът ми също, но нашето дете може да не посещава детска 
градина в района на, който живеем. Някой, който е дошъл в София преди Зг или 4, има 
по-голяма вероятност да се класира.
И не на последно място за решаване на тези проблеми, следва да се строят ДЗ, иначе 
няма значение какви критерии ще се въвеждат всяка година.
Надявам се, да се вземат адекватни решения!

Поздрави, 
Милена Петрова


